

TUITION INFORMATION ACADEMIC YEAR 2025 - 2026

Grade	Total (IQD)	1 st Installment 5 April 2025	2 nd Installment 1 July 2025	3 rd Installment 2 November 2025
KG1	6,834,000	2,278,000	2,278,000	2,278,000
KG2	6,966,000	2,322,000	2,322,000	2,322,000
Gr 1	7,593,000	2,531,000	2,531,000	2,531,000
Gr 2	8,049,000	2,683,000	2,683,000	2,683,000
Gr 3	8,154,000	2,718,000	2,718,000	2,718,000
Gr 4	8,571,000	2,857,000	2,857,000	2,857,000
Gr 5	8,622,000	2,874,000	2,874,000	2,874,000

Payment can be made in full, or in installments per the above table.

New students will be charged an additional amount of 1,200,000 IQD as registration fees.

The Uniform Fee is due when the uniform is collected by the family right before the Academic Year begins.

The school retains the right to add an additional 300,000 IQD on the third installment in the event of a significant devaluation in the Iraqi currency.

Sibling discount: 10% 2nd child, 15% 3rd child, 20% 4th child.

Services provided by the school (OPTIONAL):

- Transportation services are provided and Bus Fees will be determined by the transportation company.
- Cafeteria service: 553,000 IQD per term (Recommended for KG1, KG2 & Gr.1)

يتم دفع القسط المدرسي بالكامل، أو عبر دفعات محدّدة حسب الجدول أعلاه.
يضاف رسم تسجيل قدره 1,200,000 دينار للطلاب الجدد.

يتم استيفاء رسم الزي المدرسي من الأهالي، فور حصولهم عليه، وذلك قبيل بدء العام المدرسي.

تحتفظ المدرسة بالحق في إضافة مبلغ 300,000 دينار عراقي إضافي فقط على دفعة القسط الثالث في حال حدوث تقلبات كبيرة في قيمة العملة العراقية.

خصم الأخوة: 10% للأخ الثاني، 15% للأخ الثالث، 20% للأخ الرابع.

الخدمات المقدّمة من قبل المدرسة (اختيارية):

- خدمة النقل متوفرة واجورها تحدد من قبل شركة النقل.
- خدمة الكافيتيريا: 553,000 دينار عراقي في الفصل (نصح بها لتلامذة صفوف التروضات والصّف الأول).

